
 

 

Barneveld, 19 oktober 2020 

 

Geacht college, 

 
Hierbij een aanvulling op onze schriftelijke vragen van vorige week aangaande de ontwikkelingen van de 
RES in relatie tot datacentra in de Regio Food Valley, waar de gemeente Barneveld onderdeel van uitmaakt. 
 
 

5. Als er zich een initiatiefnemer bij de gemeente Barneveld meldt met de wens tot het bouwen en  
    plaatsen van een datacentre, hoe staat u daar tegenover?  
    Op welke wijze gaat u deze wens benaderen? 
    Heeft er zich eigenlijk al een initiatiefnemer bij u gemeld met een dergelijke wens? 
6. Vindt u het in basis wel of geen goed idee dat er in onze gemeente een datacentre zou komen? 
     Graag een toelichting met daarbij ook een relatie tot het energieverbruik ervan. 
7. Vanwege het bijzondere karakter van een datacentre in relatie tot het energieverbruik en het     
     duurzaamheidsbeleid in de gemeente Barneveld:  
     Bent u van mening dat er naast het bestaande ruimtelijke beleid aanvullende randvoorwaarden       
     zouden moeten worden gesteld met betrekking tot de vergunningsverlening?  
     Graag een toelichting. 
8. Zo nee, waarom niet? 
     Zo ja, bent u bereid om, eventueel in samenspraak met RFV en het Rijk, nadere 
     randvoorwaarden/beleidsregels op te stellen en deze ter besluitvorming aan de raad/de raden    
     voor te leggen? 
 9. Zo nee, waarom niet? Een realistisch duurzaamheidsbeleid dat werkelijke milieuwinst oplevert,    
     in verhouding staat tot de inspanningen van inwoners en ons landschap beschermt is toch 
     belangrijk? 
10. Het ‘RES-bod’ dat RFV heeft gedaan en straks definitief gaat doen, is van de hele regio. Ook van      
       ‘ons’. Een datacentre in Ede die mogelijk duurzaam opgewekte energie gaat gebruiken, heeft       
      daardoor ook invloed  op de Barneveldse situatie. En andersom. En geldend voor alle dorpen in 
       RFV. Hoe kijkt u daar tegen aan? 

 
 
Vriendelijke groeten, namen de fractie van Lokaal Belang, 

 

Mijntje Pluimers, fractievoorzitter, raadslid 

Jan Willem van den Born, raadslid 

 

Bron:  

- Concept-RES: 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=barneveld&agendaid=0a825f3f-4def-409e-ace1-

e7fc4805ee04&FoundIDs=&year=2020  

- Kaartje: 

https://www.regiofoodvalley.nl/programma/energietransitie/bibliotheek/concept-res-foodvalley  

(XIII Regionale Schets Warmte) 

- Motie Tweede Kamer: 

https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/moties/detail?id=2020Z18650&did=2020D40314  
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